

Title (en)

Control device for the air distribution valve of an aerated bath.

Title (de)

Verstellgerät für den Luftverteiler einer Luftsprudelmatte.

Title (fr)

Dispositif de commande pour la vanne de distribution d'air d'une natte pour bains effervescents.

Publication

EP 0331606 A2 19890906 (FR)

Application

EP 89630038 A 19890228

Priority

FR 8802548 A 19880301

Abstract (en)

The mat for aerated baths comprises air outlet apertures of various sizes, capable of being brought into action independently of each other for various forms of therapy in aerated baths. A distribution valve (24), capable of being placed in various positions corresponding to the various forms of therapy in aerated baths, controls the supply of air to the air outlets. A remote control means (26) is used to actuate the distribution valve (24).<IMAGE>

Abstract (fr)

La natte pour bains effervescents comporte des ouvertures de sortie d'air de différentes tailles et pouvant être mises en action indépendamment les unes des autres pour différentes thérapies en bains effervescents. Une vanne de distribution (24) pouvant être placée en différentes positions correspondant aux différentes thérapies en bains effervescents contrôle l'alimentation d'air vers les sorties d'air. Un moyen de commande à distance (26) est utilisé pour actionner la vanne de distribution (24).

IPC 1-7

A61H 33/02

IPC 8 full level

A61H 33/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 33/025 (2013.01); **A61H 33/60** (2013.01)

Cited by

GB2394565A; EP0514358A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0331606 A2 19890906; EP 0331606 A3 19900718; FR 2628175 A1 19890908; FR 2628175 B3 19900525

DOCDB simple family (application)

EP 89630038 A 19890228; FR 8802548 A 19880301